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Maandag 22 april — Speelplein De Speeldooze 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Jochem De Brandt (Jong CD&V),  Dries Magherman (Chiro Vijve), Emiel Eggermont (Chiro Ware-

gem Centrum), Migue Matton (Chiro Waregem Centrum), Britt Van de Velde (Gewest Oe Est), Marcial Van Eeck-

hout (Gewest Oe Est en Chiro Vijve), Stef Tijtgat (JH Den Uitvlucht), Victor Willemijns (JH Den Uitvlucht), Char-

lotte Verhelst (Akabe Funk), Sophie Vande Walle (Akabe Funk), Wannes Vandeweghe (Chiro Leieland), Fien Lip-

pens (Chiro Leieland), Gilles Verroonen (HSC Thraso), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem & Wimbo), Martijn Ver-

henne (KLJ Waregem & Wimbo), Tijl Bultinck (Chiro Gaverke), Clemens Van Cauwenberge (Chiro Gaverke), Hanne 

Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Rune Dierick (Chiro Nieuwenhove), Warre Christiaens (Chiro Desselgem/JH Jakke-

doe), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem/JH Jakkedoe), Aaron Libbrecht (JH Jakkedoe), Jordy Spyt (JH Jakkedoe), 

Phoebe Allaert (Speelpleinwerking De Speeldooze, Simon Desmet (dagelijks bestuur), Jonas Claerhout 

(Jeugddienst), Isaak Castro (KSA Waregem), Arnaud Logghe (Scouts Waregem), Felix Caes (Scouts Waregem), Alana 

Welvaert (Dagelijkse bestuur), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Lucas Desloovere (dagelijks bestuur), Kamiel 

Tomme (Dagelijks bestuur/Jeugdschaakclub Luctor Et Emergo), Flor Coussement (Jeugddienst), Anouk Desloovere 

(dagelijks bestuur) 

 

Verontschuldigd: Jong VLD, Jong NV-A, Marie Vandamme (KSA Waregem), Maxim Speleers (KSA Waregem), Jo 

Neirynck (Schepen van jeugd)  

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Opmerking vorig verslag 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

 

Leefwekencharter  

Flor (Jeugddienst): Vorige jeugdraad hebben we het gehad over het leefwekencharter, dit werd aan het verslag 

toegevoegd. Als je nog opmerkingen hierover had, moest je deze tegen vandaag doorgeven want we gaan dit van-

daag afkloppen met de directies. Wat staat er in dit charter? Een leefweek houdt in dat je met jouw leden in de 

jeugdlokalen je schoolwerk doet, dat jullie samen koken, slapen, leven,... Er werden een aantal afspraken ge-

maakt met de directies van de scholen, zoals dat je moet letten op het alcoholgebruik, dat het schoolwerk gedaan 

wordt, dat je naar je hobby’s blijft gaan, … Maar ook dat je niet verkleed naar school mag gaan, de directies wil-

len wel een uitzondering maken voor een trui van de jeugdbeweging. Opdrachten mogen niet uitgevoerd worden 

op school. Het VTI gaf bijvoorbeeld aan dat sommige leerlingen moe toekwamen op school, die dan met gevaarlij-

ke machines moeten werken, dus let zeker op het alcoholgebruik. Geen opmerkingen daarover?  

De jeugdraad geeft positief advies voor het leefwekencharter. 

 

Ambitienota  

Flor: We gaan ons opdelen in 4 groepen. Naar aanleiding van de nieuwe beleidsploeg, waarvoor er in oktober zal 

gestemd worden, willen we een soort visie en ambitienota schrijven. Met de jeugddienst, de andere stadsdiensten 

binnen het stadsbestuur en de politiezone hebben we het traject Kindvriendelijke Stad doorlopen. Dat is verde-

digd geweest voor een jury. We weten nog niet of we het label zullen halen, maar dit traject en de ambitienota 

lopen een beetje parallel. Dus de bedoeling is dat we per thema (publieke ruimte, dialoog & communicatie, ver-

keer, mentaal welzijn) eens voorlezen wat er uit de brainstorm is gekomen en hopelijk kan dit dienen als inspira-

tie voor het schrijven van de ambitienota.  
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Groepje 1 

⚫ Er is een tekort aan overdekte zitplaatsen, veel jongeren gaan op terrassen van de cafés zitten en dat is 

niet echt de bedoeling.  

⚫ Groene verzamelplaatsen. 

⚫ Meer plaatsinfo bvb. waar men kan gaan eten en samenkomen (de muziekschool, de bib,…) 

⚫ Slide op de digitale zuilen met QR-code voor info over deze plaatsen. 

⚫ Kunstproject met vaste stoelen in het Pand. 

⚫ Uitbreiding in Park Casier voor overdekte zitplaatsen bij het speelplein. 

⚫ Vraag naar een kiosk. 

⚫ Op bepaalde plekken in het centrum, meer en betere dekking van vuilnisbakken nodig. 

 

Groepje 2 

⚫ Scholen en jeugdverenigingen moeten wat afstand houden van elkaar, scholen moeten zich niet moeien met 

jeugdverenigingen over zaken buiten de schooluren.  

⚫ Feedbackmomenten vinden we goed, bvb. over de Buitenspeeldag, dat bezoekers feedback kunnen geven in 

functie van de volgende editie.  

⚫ Internetcommunicatie is goed, via Facebook, Instagram.  

Wie volgt de Instagram van de stad? 1/3 van de aanwezigen hier is volger, anderen wisten niet dat stad Insta-

gram gebruikt.  

⚫ Een kortere en bondige versie van de nota Kindvriendelijk stad zou beter zijn, hier vonden we de nota wat 

moeilijk. 

 

Groepje 3 

⚫ Beslissingen nemen samen met de jeugdverenigingen in plaats van voor de jeugdverenigingen te beslissen. 

Bvb. als je naar een andere locatie moet verhuizen met de jeugdvereniging, ze er meer bij betrekken over 

wat de opties zijn. 

⚫ Verlichting aan Jeugdcentrum bij het speelplein achteraan. 

⚫ Veiligere fietspaden aan de Expresweg. 

⚫ Scouts graag wil graag oprijlaan en de KSA wil graag een poort.  

⚫ Naast EHBO-cursus, ook EHBP-cursus (psychische problemen) 

⚫ Wegenwerken meer verspreiden, je kan nergens meer door.  

⚫ Een Wonderwoudje aan elke jeugdvereniging. 

⚫ Fietssnelwegen. 

 

Groepje 4: 

⚫ Fietspad Vijfseweg (aan het ziekenhuis) moet verbeterd worden.  

⚫ In de Stormestraat zijn er heel wat putjes in de weg.  

⚫ Stormestraat en Stationsstraat tweerichtingsverkeer voor fietsers voor ons gemak.  

⚫ Wildplassen in Pand, fietsen diefstal in jeugdcentrum, meer controle daarop.  

⚫ Fietsenstalling verlicht op Jeugdcentrum en op de markt, nu staan daar teveel fietsen rond de kerk.  

⚫ Qua horeca, meer leuke pop-up zomerbars, zoals we hadden in Sint-Eloois-Vijve.  

⚫ Meer cafés voor de jeugd, bvb. door subsidies te geven aan ondernemers die hierop inzetten. 

⚫ Voor de fuiven: meer ondersteuning voor herbruikbare bekers, bvb. financiële steun om ze te huren. 

⚫ Meer petanquepleintjes openbaar. 

⚫ Terug cinema met de recente films in De Schakelbox. 

 

Flor: Bedankt voor jullie input. Als er nog extra suggesties zijn, mag je ze doorgeven. 

Clemens (Chiro Gaverke): Wat wordt er juist bedoeld met het jeugdeiland?  

Flor: De hele site van het jeugdcentrum wordt ook wel het jeugdeiland genoemd omdat het tussen twee armen 

van de Gaverbeek ligt.  
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Hannes (voorzitter): Bedankt voor jullie medewerking. Wij gaan met jullie input een samenvatting maken, dit in 

een documentje gieten en overhandigen aan de huidige en toekomstige politici van Waregem, zodat zij hier reke-

ning mee kunnen houden. Met de verkiezingen is het de ideale moment om eens aan hun mouw te trekken.  

 

Vormingen 

Hannes: Nog eens een herinnering. Op 18 mei organiseren we een vorming EHBO van 13.00u. tot 16.00u. in het 

zaaltje boven ‘t Peerdeke. Inschrijven: Vorming 'EHBO' (google.com) 

 

Jeugdreceptie 

Hannes: De jeugdreceptie gaat door op zaterdag 4 mei van 18.30u. tot 21.00u. In Wijkcentrum Torenhof (het 

vroegere OC Eikenhove).  

 

Aanvullende agendapunten en varia 

Simon (Dagelijks bestuur): Wie de nieuwbrief nog niet zou hebben gezien. Er is een expo van Emile Claus, een 

schilder uit Sint-Eloois-Vijve, die 100 jaar geleden overleden is. In 2024 is er vanalles te doen rond Emile Claus. 

Flor: Voor wie wil gaan naar de expo, je kan ook met groepen inschrijven. Het zal denk ik wel de moeite zijn. 

Check de nieuwsbrief voor alle info. En je kan ook nog altijd projecten indienen die iets te maken hebben met 

Emile Claus en hiervoor subsidies voor krijgen.  

Hanne (Chiro Nieuwenhove): Flor, wanneer kunnen wij nog eens samenzitten over onze Chirogebouwen? 

Flor: Wij zullen eerst een intern overleg doen, want er is toen gezegd geweest dat het zeker niet meer voor deze 

legislatuur zal zijn en dat zal ook waar zijn. Er zal moeten worden bekeken welk antwoord we jullie kunnen geven 

want ik kan er niet op antwoorden. Dienst gebouwen heeft het verslag van de vergadering gekregen, maar het is 

ook best dat de politiek jullie een duidelijke antwoord geeft over wat er allemaal kan.  

Rune (Chiro Nieuwenhove): Onze Keti’s organiseren voor moederdag (12 mei) een ontbijtactie. Dus wie zijn ma-

ma wil verwennen kan bij ons een pakketje bestellen. Alle info hierover kun je terugvinden op onze Facebook. 

Arnaud (Scouts): Voor wie zin heeft in zoetigheden, de Scouts verkoopt snoepen voor buitenlands kamp. 

Migue (Chiro Waregem Centrum): De Keti’s van Chiro Waregem Centrum verkopen ook snoep.  

Marcial (Chiro Oetsjiekoetsjie): De Keti’s van Chiro Vijve organiseren op 19 mei een carwash met bar erbij, ie-

dereen is welkom! 

 

Evenementen 

− 10 en 11 mei: Rockvlucht—JH Den Uitvlucht 

− 19 mei: Carwash Chiro Oetsjiekoetsjie met bar 

− 17 mei: Steekbierenavond—Aspi’s Chiro Vita & Freedom—OC Nieuwenhove (kleine zaal) —vanaf 19.00u. 

 

Volgende Jeugdraad vergaderingen 2024:  

− Maandag 27 mei om 19.30u. bij Jeugdhuis Jakkedoe 

− Maandag 24 juni om 19.30u. bij Chiro Waregem Centrum 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScLy-J4UtphL4rH81fJ0GRCLDvRZYZ42iEusq5QgtQA2KeO_g/viewform

